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Plats Distanskonferens från Junselerummet, Sollefteå kommunhus 

 

Beslutande Enligt närvaro- och tjänstgöringslista 

 

Övriga  Guniris Jonasson Sekreterare        

närvarande Örjan Abrahamsson Huvudenhetschef MBS 

 Mattias Axelsson Ekonomi                § 21   

 Bengt Åkerlind Kultur- o fritid  § 27-55 

 Maria Lindsbo Förvaltningsstöd § 22-24 

 Åsa Eriksson Tekniska enh § 13 

 Carina Nilsson Tekniska enh § 13 

   

  
 

Underskrifter Sekreterare:  ...............................................................  §§  20-56 

  Guniris Jonasson    

 

 

 Ordförande:  ...............................................................    

  Roger Johansson (VI) 

 

   

 Justerare:  ...............................................................  

   Lillemor Edholm (S) 

    

 

Bevis om justering 
Justeringen har tillkännagetts genom anslag på kommunens digitala anslagstavla, 
www.solleftea.se 
 
Myndighet:  Kommunstyrelsens utskott för Samhällsutveckling 
 

Sammanträdesdatum: 2020-04-20 

 
Anslaget: sätts upp 2020-04-20    tas ner 2020-  
 

Förvaringsplats för protokollet: Kommunstyrelseförvaltningen, kommunhuset, Sollefteå 
 
Underskrift:   ..................................................................  
  Guniris Jonasson 

http://www.solleftea.se/
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Närvaro-/tjänstgöringslista 

 
 

Namn 
 

När- 
var- 
ande 

 

Tjänst- 
gör- 
ande 
ers. 

 

Reserva- 
tion 

 

Omröstning 
 

Anteckningar 

 
 

§ 
 

§  

 
 

§ 
 

§ 
 

Ja 
 

Nej 
 

Ja 
 

Nej  

          

Ordinarie           

          

Roger Johansson (VI) x         

Ulf Breitholtz (V) x         

Daniel Höglund (C) x         

Lillemor Edholm (S) x         

Mikael Sjölund (S) -         

 

Ersättare          

Johan Andersson (C) x         

Linus Källgren (VI) x         

Sebastian Nygren (V) -         

Åsa Sjödén (S) x x       Ersätter Mikael Sjölund (S) 

Morgan Nordin (S) x         
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§ 20   

 

Informationer 
 

Beslut 
Utskottet tackar för informationen 

 

 

Coronaläget 

Ungdomsgården Går´n i Långsele är stängd då lokalerna är trånga och det är svårt att 

hälla smittsäkra avstånd. 

Hallstabacken stängdes 6 april för att undvika turister som sökte sig hit då de stora 

skidanläggningarna (Åre m.fl) har stängt p.g.a. Coronakrisen. 
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§  21   

 

Ekonomi- och verksamhetsuppföljning 31 mars 2020 
 
Beslut 
Utskottet för Samhällsutveckling godkänner redovisningen av verksamhets- och ekono-

miuppföljningarna per 2020-03-31 för Medborgarservice, VA och avlopp, Avfall samt 

Gata & Park och lägger dem till handlingarna. 

 

 

Ärendebeskrivning 
Kommunens verksamheter ska månadsvis redovisa en verksamhets- och ekonomiupp-

följning. Till utskottet för Samhällsutveckling redovisas fyra separata verksamhets-

uppföljningar:  

 

a) Medborgarservice 

b) VA och avlopp 

c) Gata och park 

d) Avfall 

 

 

Beslutsunderlag 
Verksamhets- och ekonomiuppföljning Medborgarservice 2020-03-31 

Verksamhets- och ekonomiuppföljning VA och avlopp 2020-03-31 

Verksamhets- och ekonomiuppföljning Gata och park 2020-03-31 

Verksamhets- och ekonomiuppföljning Avfall 2020-03-31 
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§  22 KS 93/2020 

 

Ändring av egenavgift vid resa i annan kommun - 
riksfärdtjänst 
 
Beslut 
Utskottet för Samhällsutveckling föreslår 

Kommunstyrelsen besluta:  

 

- att Sollefteå kommun ansluter sig till biljettsystemet för RIAK-resa/färdtjänst i 

annan kommun. 

- att egenavgift för resa i annan kommun bestäms till 5 kr/km, dock minst 50 kr. 

- att beslutet träder i kraft 2020-06-01. 

 

Ärendebeskrivning 

Av information från Riksfärdtjänsten Sverige AB framgår följande beträffande RIAK-

Resa i annan kommun.  

 

Vid sidan av färdtjänst och riksfärdtjänst finns även RIAK-Resa/färdtjänst i annan 

kommun. Detta innebär att hemkommunen vill hjälpa till att anordna färdtjänstresor för 

sina kommuninvånare i andra kommuner där de tillfälligtvis vistas. Det är ofta både 

krångligt och dyrt för kommunen att anordna dessa resor. Det är vanligt att kommunen 

skickar med en rekvisition som resenären lämnar till ett taxibolag som sedan fakturerar 

kommunen. För resenären är det ofta svårt att få tag på ett taxibolag som vill och kan 

köra. Särskilt när det gäller specialfordon. Ibland överstiger kostnaden för att hantera 

fakturan själva reskostnaden. Detta kan gälla både taxibolagets och kommunens 

hantering. 

 

Riksfärdtjänsten Sverige AB har ett system för RIAK som underlättar denna hantering. 

All hantering sker via internet och taxibolaget ska aldrig behöva upprätta några fakturor. 

Kommunens kostnad för RIAK-resan framgår på ordinarie riksfärdtjänstfaktura. 

 

Resenären får en biljett för den kommun resan avser. Biljetten gäller för resa inom 

kommunen eller högst 5 mil till eller från en adress i kommunen. På biljetten framgår 

egenavgiften för resan och vilket/vilka taxibolag resenären ska ringa. Det gör det enklare 

för resenären att få tag på en bil. 

 Kommunen loggar in och ställer ut biljett till kunden via internet www.riak.se. 

Biljetten skickas hem till kunden via post. 

 Riksfärdtjänsten tecknar avtal med ett eller flera företag i varje kommun. Om det 

finns flera företag får resenären välja vilket som skall anlitas. 

http://www.riak.se/
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 Varje företag måste åta sig att köra i minst en kommun. (alt. del av kommun i stora 

kommuner) 

 Taxiföretaget tillämpar sin ordinarie taxa mot allmänheten. Riksfärdtjänsten (och 

kommunen) erhåller 5% i rabatt. 

 Resenären ringer själv och bokar sin bil direkt hos taxibolaget som finns på 

biljetten. 

 Föraren tar emot biljetten och tar ut egenavgift i bilen enligt instruktionerna på 

biljetten. 

 Biljetten redovisas till Riksfärdtjänsten via internet www.riak.se  

 Riksfärdtjänsten betalar ut ersättningen till taxi och debiterar kommunen på ordi-

narie riksfärdtjänstfaktura. Det framgår tydligt att debiteringen avser RIAK. 

 

Att ansluta sig till systemet innebär ingen kostnad utan man betalar när man använder 

det. Varje utställd biljett debiteras med 20 kronor. Det omfattar då tryck och utskick till 

resenär. När resan är genomförd debiteras kommunen ordinarie taxa mot allmänheten, 

minus 5% som vi får i rabatt av taxibolagen, samt 50 kronor per genomförd resa som är 

RIAK:s ersättning. En stor fördel för resenären är att vi på taxikupongerna skriver ut 

namn och telefonnummer till de taxiföretag som har avtal att genomföra resorna.  

 

I samband med att kommunen ansluter sig till systemet måste också egenavgiften som 

resenären betalar till taxiföretaget specificeras. Denna kan antingen vara en procentsats 

av taxameterbeloppet, en fast avgift eller ett belopp per kilometer.  

 

Förvaltningens bedömning 

Sollefteå kommun har sedan många år tillbaka använt taxicheckar från Taxi Kurir när vi 

har ordnat med färdtjänst i annan kommun till våra resenärer. Taxi Kurir har nu, utan 

förvarning, slutat med dessa taxicheckar. Detta innebär att i dagsläget får resenären 

betala resan (vanlig taxiresa) och sen skicka in kvitto till kommunen för att få tillbaka 

pengarna minus egenavgiften. Denna hantering innebär ofta betydande olägenhet för 

resenären som ibland kan få ligga ute med stora summor som tär på en kanske redan 

ansträngd ekonomi. Det innebär också onödig administration för kommunen.   

 

Förvaltningen bedömer därför att Sollefteå kommun bör ansluta sig till RIAK-systemet 

då det underlättar både för handläggningen samt för den enskilde resenären. 

 

Av Riktlinjer för färdtjänst inom Sollefteå kommun, p. 1, framgår att vistelse-

kommunens regler gäller vid resor i annan kommun. Denna avgiftsmodell kommer inte 

att fungera om vi ansluter oss till systemet. 

 

Vid val av egenavgiftsmodell bör det beaktas att modellen med procent av taxameter-

beloppet är mycket ”orättvis” mot den som behöver ett specialfordon till skillnad mot 

den som reser med taxi. Specialfordon är vanligen mycket dyrare än taxi och det slår 

http://www.riak.se/
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hårt mot den som inte heller kan välja att resa på annat sätt. Priserna varierar också stort 

över landet vilket ger stora skillnader i egenavgifter för samma sträcka.  

Mot bakgrund härav bedömer förvaltningen att modellen med kronor per km är den 

modell som är mest jämlik och som därför bör väljas. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår att egenavgiften bestäms till 5 kr/km, dock minst 50 kr. 

Beslutet föreslås träda i kraft 2020-06-01. 

 

Beslutsplanering 

Utskottet för Samhällsutveckling 2020-04-20 

Kommunstyrelsen 2020-05-05 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande, Maria Lindsbo – KS 93/2020-1 
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§   23  Dnr: KS 105/2020   

 

Ändring av Riktlinjer färdtjänst i Sollefteå kommun 
 
Beslut 
Utskottet för Samhällsutveckling föreslår 

Kommunstyrelsen besluta: 

 

- att Riktlinjer för färdtjänst i Sollefteå kommun ändras enligt följande: 

 

• Punkt 1, 4 st. sista meningen utgår och ersätts med följande skrivelse: 

 ”Vid resor i annan kommun gäller Sollefteå kommuns regler.”  

• Punkt 1, 5 st , ändring endast avseende ordföljd. 

• Punkterna 2.1 och 2.7, ”Vård- och äldrenämnden” ändras till ”Kommun-

styrelsen”. 

• Punkt 2.6 och 3, ”resa med” ändras till ”medfölja”. 

• Punkt 5, Förvaltningslagens SFS-nummer ändras till 2017:900 på grund av 

ny lag. 

 

Ärendebeskrivning 

Utskottet har beslutat föreslå Kommunstyrelse att Sollefteå kommun ska ansluta sig till 

Riksfärdtjänsten Sverige AB:s biljettsystem avseende färdtjänstresor i annan kommun 

samt att egenavgiften för resor i annan kommun fastställs till 5 kr/km, dock lägst 50 kr.  

 

Med anledning av detta måste både kommunens Riktlinjer och Reglemente för färdtjänst 

ändras då egenavgiftsbestämmelsen innebär att det vid resor i annan kommun inte är 

möjligt att, så som idag, tillämpa vistelsekommunens regler.  

 

I samband med dessa ändringar har några redaktionella ändringar föreslagits. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

I Riktlinjer för färdtjänst i Sollefteå kommun föreslås följande ändringar: 

 

• Punkt 1, 4 st. sista meningen föreslås utgå och ersätts med följande skrivelse: 

”Vid resor i annan kommun gäller Sollefteå kommuns regler.”  

• Punkt 1, 5 st , ändring endast avseende ordföljd. 

• Punkterna 2.1 och 2.7, ”vård- och äldrenämnden” ändras till ”Kommun-

styrelsen”. 

• Punkt 2.6 och 3, ”resa med” ändras till ”medfölja”. 

• Punkt 5, förvaltningslagens SFS-nummer ändras till 2017:900 på grund av ny 

lag. 
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Beslutsplanering 

Utskottet för Samhällsutveckling 2020-04-20 

Kommunstyrelsen 2020-05-05 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande Maria Lindsbo – KS 105/2020-1 
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§   24  Dnr: KS 105/2020   

 

Ändring av Reglemente för färdtjänst i Sollefteå kommun 
 
Beslut 
Utskottet för Samhällsutveckling föreslår 

Kommunstyrelsen föreslå 

Kommunfullmäktige besluta: 

 

- att Reglementet för färdtjänst i Sollefteå kommun ändras enligt följande: 

 

• P. 1 3 st. sista meningen utgår och ersätts med följande skrivelse: 

”Vid resor i annan kommun gäller Sollefteå kommuns regler.” 

• Punkt 3, ”resa med” ändras till ”medfölja”. 

• Punkt 5, Förvaltningslagens SFS-nummer ändras till 2017:900 på grund av 

ny lag. 

 

Ärendebeskrivning 

Utskottet har beslutat föreslå Kommunstyrelse att Sollefteå kommun ska ansluta sig till 

Riksfärdtjänsten Sverige AB:s biljettsystem avseende färdtjänstresor i annan kommun 

samt att egenavgiften för resor i annan kommun fastställs till 5 kr/km, dock lägst 50 kr.  

 

Med anledning av detta måste både kommunens Riktlinjer och Reglemente för färdtjänst 

ändras då egenavgiftsbestämmelsen innebär att det vid resor i annan kommun inte är 

möjligt att, så som idag, tillämpa vistelsekommunens regler.  

I samband med dessa ändringar har några redaktionella ändringar föreslagits. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

I Reglementet för färdtjänst i Sollefteå kommun föreslås följande ändringar: 

 

• P. 1 3 st. sista meningen föreslås utgå och ersätts med följande skrivelse: 

”Vid resor i annan kommun gäller Sollefteå kommuns regler.” 

• Punkt 3, ”resa med” ändras till ”medfölja”. 

• Punkt 5, förvaltningslagens SFS-nummer ändras till 2017:900 på grund av ny 

lag. 

 

Beslutsplanering 

Utskottet för Samhällsutveckling 2020-04-20 

Kommunstyrelsen 2020-05-05 

Kommunfullmäktige 2020-05-25 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande Maria Lindsbo – KS 105/2020-1  
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§   25 Dnr: KS 454/2019 

 

Utredningsuppdrag- Hållbarhet Höga Kusten Airport 
 
Beslut 
Utskottet för Samhällsutveckling lämnar ärendet till Kommunstyrelsen utan förslag till 

beslut. 

 

Ärendebeskrivning 

Kommunstyrelsen gav förvaltningen i uppdrag 2019-12-03 § 277 att genomlysa vår 

delägda flygplats, Höga Kusten Airport, ur ett hållbarhetsperspektiv. Utredningen skulle 

bestå av den ekonomiska, sociala och miljömässiga hållbarheten. Arbetet skulle starta 

under januari 2020 och ske i dialog med Höga Kusten Airport och Kramfors kommun.  

Utredningen skulle vara avslutad sista mars 2020. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Utredningen av hållbarhet Höga Kusten Airport godkänns. 

 

Samråd 

Kramfors kommun 

Styrelsen Höga Kusten Airport 

HK Airport – flygrådet 

Per Eneroth VD flygbolaget inkl. personal 

 

Beslutsplanering 

Utskottet för Samhällsutveckling 2020-04-20 

Kommunstyrelsen 2020-05-05 

 

Beslutsunderlag 

Utredningsrapport: Hållbarhet Höga Kusten Airport 2020,  

Stina Eriksson – KS 454/2020-2 
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§  26  Dnr: KS 121/2020 

 

Remissvar: Hållbar slamhantering 
 
Beslut 
Utskottet för Samhällsutveckling lämnar ärendet till Kommunstyrelsen utan förslag till 

beslut. 

 

Ärendebeskrivning 

Regeringen beslutade den 12 juli 2018 (dir 2018:67) att tillkalla en särskild utredare för 

att föreslå hur ett krav på utvinning av fosfor ur avloppsslam och ett förbud mot att 

sprida avloppsslam bör utformas. Utredaren skulle även redovisa den tekniska 

utveckling som skett vad gäller behandlingen av avloppsslam och utreda om det finns ett 

behov av etablerings- eller investeringsstöd för de tekniska lösningar som krävs för att 

återvinna fosfor ur avloppsslam. I uppdraget låg vidare att föreslå hur ett fortsatt upp-

strömsarbete för att minska utsläpp nära källan kan säkerställas sedan ett förbud mot 

spridning av avloppsslam har införts.  

I begreppet avloppsslam omfattas slam från kommunala reningsverk och avlopps-

anläggningar samt slam från enskilda avloppsanläggningar.  

Utredningen har nu resulterat i betänkandet ”Hållbar slamhantering (SOU 2020:3). 

Regeringen har skickat ut detta på remiss och Sollefteå kommun är en av remiss-

instanserna. 

 

Betänkandet föreslår två olika alternativ på förbud mot användning av avloppsslam 

på mark. De två alternativen innebär: 

1. Ett förbud mot all spridning på all mark av allt avloppsslam. 

2. Ett förbud med utgångspunkt i att eventuella risker med slamspridning kan 

hanteras och åtgärdas. Det vill säga ett undantag från förbudet för användning av 

slam som är hygieniserat och kvalitetssäkrat slam på produktiv jordbruksmark. 

 

Ikraftträdande för båda alternativen sker med avseende på anläggningsstorlek, 12 år efter 

bestämmelsernas ikraftträdande för reningsverk över 50 000 personekvivalenter (pe) till-

ståndsgiven anslutning–och 15 år för reningsverk under 50 000 pe tillståndsgiven 

anslutning. 

 

Betänkandet föreslår vidare fosforåtervinning med/från slammet: 

Ett krav på återvinning av fosfor ur avloppsslam införs som omfattar allmänna avlopps-

reningsanläggningar med tillståndsgiven anslutning av avloppsvatten med en 

föroreningsmängd som motsvarar mer än 20 000 pe. 
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Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Minst 60 procent av den fosfor som finns i det producerade avloppsslammet ska i 

genomsnitt återvinnas på årsbasis för en VA-huvudman med reningsverk med tillstånds-

given anslutning större än 20 000 pe. Även spridning enligt undantag för jordbruksmark 

räknas som återvinning. 

 

Ikraftträdande sker med avseende på anläggningsstorlek. Större anläggningar för mer än 

50 000 pe tillståndsgiven anslutning ska tillämpa det nya regelverket senast 12 år efter 

dess ikraftträdande. Anläggningar under 50 000 pe och ned till 20 000 pe ska tillämpa 

regelverket senast 15 år efter ikraftträdandet. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

 

Sollefteå kommun avstyrker alternativ 1 och tillstyrker alternativ 2 i betänkandet.   

 

Detta eftersom det inte finns någon forskning som har kunnat belägga att slamgödslade 

grödor ger hälsopåverkan eller påverkar ekosystemen i jordbruket på ett negativt sätt. 

Klara belägg finns däremot för att slamgödning tillför växtnäring och mullämnen som 

jordbruket efterfrågar.  

 

Sollefteå kommun är en ganska typisk glesbygdskommun med många kommunala VA-

anläggningar och långa avstånd. Vi har inget verk med över 20 000 pe som belastning 

och det finns ca 50 st små kommunala anläggningar med allt från 1 till 200 pe. Detta är 

anläggningar utan slamavvattning där avvattning sker i slamlaguner och genom frys-

torkning. Slam från enskilda avlopp behandlas på samma sätt.  

 

Vi använder idag slammet vid sluttäckning av deponier. Det komposteras tillsammans 

med trädgårdsavfall och används sen som växtetableringsskikt. Deponierna kommer att 

vara färdigtäckta inom 5-7 år varför vi då behöver hitta en annan avsättning.  

 

Att sprida slam på åkermark är ett alternativ som idag inte görs i kommunen, eftersom vi 

har haft avsättning av slammet till sluttäckning samt eftersom intresset från jordbruket i 

länet varit lågt. De jordbruk som finns här har egen stallgödsel. Om det fortsatt kommer 

vara tillåtet att sprida slam av bra kvalitet på åkermark är det ett alternativ som definitivt 

måste beaktas, eftersom deponierna snart är sluttäckta och kommunen behöver titta på 

varenda möjlighet till avsättning. Att sprida slam på åkermark bidrar även till ett lång-

siktigt bra kretslopp av näringsämnen och mullämnen.   

 

Det troliga avsättningsalternativet kommer annars att vara förbränning – antingen till-

sammans med annat avfall/bränsle eller för sig i anläggningar avsedda för slam. I dags-

läget finns inga förbränningsanläggningar för endast slam. Det måste i så fall utredas och 

byggas gemensamt av flera kommuner. Detta betyder avsevärt högre kostnader både för 

abonnenter med kommunalt VA och enskilt avlopp. 
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Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Dessutom kommer det att innebära ökade utsläpp av koldioxid eftersom slammet måste 

transporteras långa sträckor till förbränning. Förbränning tillsammans med andra 

bränslen betyder även att inga näringsämnen kommer att återföras till kretsloppet.  

 

Kommunen anser även att slam av bra kvalitet ska få användas vid tillverkning av 

anläggningsjord.  
 

Slam i anläggningsjord bidrar med näringsämnen som annars måste tillsättas på annat 

sätt, oftast då i form av fossilt baserad handelsgödsel. Miljöeffekterna av att använda 

handelsgödsel är väl kända och att då tillgodogöra sig näringen i slammet är ett bättre 

alternativ. Att exempelvis göra anläggningsjord med torv är ett sämre alternativ eftersom 

torv är fossilt och bidrar med utsläpp av koldioxid och den är dessutom näringsfattig. 

Torvtäkter har även flera andra negativa miljöeffekter. 

 

Ett förbud mot att använda slam i anläggningsjord kan även få till följd att matjordstäkt 

på jordbruksmark ökar. Matjordstäkter kan ifrågasättas ur resurshushållningssynpunkt. 

Jordbruksmark är en resurs som är förnyelsebar endast i ett mycket långt perspektiv. 

Genom matjordstäkt tar man bort en värdefull resurs och minskar framtida valmöjlig-

heter för markanvändningen. Kommunen har lite jordbruksmark redan idag och anser 

inte att mark ska undantas från möjligheten att producera lokala livsmedel.   

 

Betänkandet lyfter fram farhågor om att slam i anläggningsjord skulle leda till miljö- och 

hälsoeffekter vid användandet. Detta bör kunna regleras genom vägledning och tillsyn 

för att säkerställa att inte onödigt tjocka lager används eller att det används i olämpliga 

områden.   

 

Beslutsplanering 

Utskottet för Samhällsutveckling 2020-04-20 

Kommunstyrelsen 2020-05-05 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande, Åsa Eriksson – KS 121/2020-2 

Remiss: Hållbar slamhantering, Miljödepartementet – KS 121/2020-1 
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Utdragsbestyrkande 

 

§   27 Dnr: 94/2020 

 

Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Näsåkers brandmannaklubb 
(Lsty dnr 374-20) 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan avslås. 
 

Ärendebeskrivning 

Näsåkers brandmannaklubb ansöker om 88 750 kr till upprustning av väg till badplatsen. 

Vägen används även av räddningstjänsten för sjösättning av räddningsbåt. 

Egeninsats 10 000 kr. 

 

Förvaltningens bedömning 

Brandmannaklubben får rådet att  undersöka med Vattenfall om möjligheter till att de 

rustar upp vägen då den ligger inom dammområdet. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Avslå begäran om bygdemedel 

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020-2 

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen  
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Utdragsbestyrkande 

 

§  28  Dnr: 94/2020 

 

Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
I 21 IF 
(Lsty dnr 386-20) 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan beviljas med 500 tkr. 

 

 

Ärendebeskrivning 

I 21 IF  ansöker om 500 000 kr till utbyggnad av banor på skidskyttestadion. Medfinan-

siering Anläggningsstöd RF 400 000 kr och Jordbruksverket 450 000.   

 

Förvaltningens bedömning 

Att utöka antalet banor från 27 till 30 är en förutsättning för föreningen för att få 

möjlighet att arrangera större tävlingar. Förvaltningen anser att det är viktigt för 

kommunen med sådana arrangemang och att I 21 IF har visat sig duktiga på att söka och 

tillskapa arrangemang som är till nytta för såväl föreningen som besöksnäringen. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Att bifalla I 21 IF ansökan på 500 tkr för en utökning av antalet banor på skid-

skyttestadion 

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020-2 

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen  
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Utdragsbestyrkande 

 

§   29 Dnr: 94/2020 

 
Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Rensjöns bygdegårdsförening 
(Lsty dnr 695-20) 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan beviljas med 20 750 kr. 
 

Ärendebeskrivning 

Rensjöns bygdegårdsförening ansöker om 20 750 kr till färdigställande av service-

byggnad –  brädfodring och takbeläggning samt överbyggnad handikapramp. Ideellt 

arbete från föreningen. 

 

Förvaltningens bedömning 

Rensjöns bygdegårdsförening har lagt stort arbete och mycket pengar på att restaurera en 

barack invändigt som används till servicebyggnad. Föreningen har inte resurser till att 

göra det utvändiga arbetet som krävs för att säkerställa att byggnaden kan användas över 

tid. Med bakgrund av det arbete som föreningen redan lagt ner på byggnaden anser 

förvaltningen att det är viktigt att byggnaden även säkerställs med det utvändiga arbetet.  

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Att bevilja Rensjöns bygdegårdsförening 20 750 kr för ny brädfodring och takbe-

läggning samt överbyggnad av handikappramp 

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020-2 

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen  
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Utdragsbestyrkande 

 

§  30  Dnr: 94/2020 

 

Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Stiftelsen Ramseles sockenforskning och donationsfond  
(Lsty dnr 697-20) 

 

Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan avslås. 

 

Ärendebeskrivning 

Stiftelsen Ramseles sockenforskning och donationsfond ansöker om 259 500 kr till upp-

byggande av Ramsele bilddatabas samt scanning av före detta Ramsele kommuns arkiv. 

Ingen egeninsats.  

 

Förvaltningens bedömning 

Förvaltningen delar bedömningen att hembygdsföreningens bildskatt kan vara av 

intresse för allmänheten. Det finns gott om grupper/forum på sociala media idag som 

understryker detta intresse. 

 

Vidare anser förvaltningen att projektet med skanning av Ramsele före detta kommuns 

arkiv är särskilt intressant och ligger i linje med Sollefteå kommuns digitaliserings-

strävanden. Det bör säkerställas att kommunen får digitala kopior på allt inskannat arkiv-

material. 

 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Avslå Stiftelsen Ramseles sockenforskning ansökan. Prioriteras inte denna sökomgång 

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020-2 

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen  
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Utdragsbestyrkande 

 

§  31  Dnr: 94/2020 

 

Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
PRO Ramsele-Edsele 
(Lsty dnr 779-20) 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan beviljas med 55 tkr. 

 

Ärendebeskrivning 

PRO Ramsele-Edsele ansöker om 55 000 kr till uppförande av en bod vid boulebanan 

Änget i Ramsele. Boden ska inrymma tävlingssekretariat och förråd. Ideellt arbete från 

föreningen 

 

Förvaltningens bedömning 

Bouleverksamheten har en viktig funktion både socialt och ur hälsosynpunkt. Att PRO 

kan få ändmålsriktiga lokaler/förråd för verksamheten till en relativt låg kostnad anser 

förvaltningen rimligt. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Att bifalla PRO Ramsele-Edsele 55 tkr till uppförande av en bod vid boulebanan Änget i 

Ramsele. 

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020-2 

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen  
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Utdragsbestyrkande 

 

§  32  Dnr: 94/2020 

 
Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Lidgatu byalag 
(Lsty dnr 884-20) 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan beviljas med 44 tkr. 
 

Ärendebeskrivning 

Lidgatu byalag ansöker om 90 000 kr till projekt - Uppförande av servicehus med 

wc/dusch, handikapptoalett och ett funktionellt kök kombinerat med ett litet samlings-

rum.  Projektet har delats upp i etapper varav 80% är genomfört. Återstående 20 % 

beräknas klart 2020. Egeninsats 60 tkr samt i ideellt arbete från föreningen, värderat till 

30 tkr. 

 

Förvaltningens bedömning 

Idag används bygdegården främst för lokala arrangemang o möten. Förvaltningen vill 

möjliggöra att föreningen kan färdigställa byggnaden genom att bidra medel för el och 

VVS-arbeten.    

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Bifalla ansökan gällande VVS- och elarbeten med 44 tkr 

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020-2 

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen  
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§  33  Dnr: 94/2020 

 
Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Sollefteå GIF FF 
(Lsty dnr 970-20) 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan beviljas med 148 tkr. 

 

Ärendebeskrivning 

Sollefteå GIF FF  ansöker om 148 421 kr till en bevattningsanläggning. Ideellt arbete 

från föreningen värderat till 30.000 kr. 

 

Förvaltningens bedömning 

Fotbollsplanerna på Söderleden är mycket frekvent utnyttjade av såväl förenings-

verksamhet som spontanidrott. Idag bevattnas planerna bristfälligt vid torka vilket bidrar 

med att planerna kvalitet blir ”onödigt” dålig. Bevattning bör ske nattetid vilket under-

lättar och effektivisera arbetet betydligt med konstbevattning. Komplettering och utbyte 

av övrigt mtrl anser förvaltning rimligt med tanke på den höga nyttjandegraden.  

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Att bifalla Sollefteå GIF FF ansökan för konstbevattning och mtrl med 148 tkr. 

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020-2 

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen  
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Kommunstyrelsens utskott 

för Samhällsutveckling 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-04-20 

 

 

 

 
 
Sida 

24 (46) 

 

 

 

Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 34   Dnr: 94/2020 

 
Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Sollefteå pistolskytteförening 
(Lsty dnr 999-20) 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan beviljas med 60 700 kr. 
 

Ärendebeskrivning 

Sollefteå pistolskytteförening ansöker om 60 700 kr för grävning och påkoppling av 

vatten och avlopp på Älgskyttebanans ledning samt iordningställande av toalett i klubb-

stugan. Egeninsats 40.000:- 

 

Förvaltningens bedömning 

Föreningens tränings- och tävlingsverksamhet kommer att förenklas och förbättras 

genom tillgång till toalett och tvättmöjligheter. En hög egeninsats bekräftar vikten av 

detta för föreningen. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Att bifalla Sollefteå pistolskytteklubb 60 700 kr för grävning och påkoppling av vatten 

och avlopp till klubbstugan. 

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020-2 

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen  
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Kommunstyrelsens utskott 
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§  35  Dnr: 94/2020 

 
Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Ramseles Idrottsklubb 
(Lsty dnr 1092-20) 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan beviljas med 45 tkr. 
 

Ärendebeskrivning 

Ramseles Idrottsklubb ansöker om 117 000 kr till utrustning i Ramsele gym. Egeninsats 

13 000 kr.  

 

Förvaltningens bedömning 

Förvaltningen bedömer att gymmet i Ramsele har en viktig uppgift att fylla ur hälso-

synpunkt och förordar därför att föreningen får 45 tkr denna sökomgång   

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Att bifalla Ramsele IK med 45 tkr för träningsutrustning. 

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020-2 

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen  
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Kommunstyrelsens utskott 

för Samhällsutveckling 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-04-20 
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§   36 Dnr: 94/2020 

 

Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Föreningen Urkult 
(Lsty dnr 1163-20) 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan avslås. 

 

Ärendebeskrivning 

Föreningen Urkult  ansöker om 129 625 kr till renovering av befintliga marknadsbodar 

på Prästnipans festplats i Näsåker.  Egeninsats  4 000 kr och ideellt arbete värderat till  

18 700 kr. 

 

Förvaltningens bedömning 

Förvaltningen prioriterar inte detta denna sökomgång 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Avslå ansökan från föreningen Urkult 

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020-2 

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen  
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Kommunstyrelsens utskott 

för Samhällsutveckling 
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2020-04-20 
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§   34 Dnr: 94/2020 

 
Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Undroms Idrottsförening 
(Lsty dnr 1229-20) 

 

Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan beviljas med 42 500 kr. 

 

Ärendebeskrivning 

Undroms Idrottsförening  ansöker om 120 000 kr till kompletteringar på Bohedsvallen 

med tillhörande byggnader för att hålla anläggningen i godtagbart skick, inköp av spår-

kälke till Skidsektionen och fler och varierande träningsredskap till Gymnastiksektionen. 

Egeninsats 13.396 kr. 

 

Förvaltningens bedömning 

Förvaltningen har efter samtal med Undroms IK prioriterat spårkälke och tränings-

utrustning denna sökomgång 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Att bifalla Undroms IK ansökan med 42 500 kr för införskaffande av träningsutrustning 

och spårkälke. 

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020-2 

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen  



 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunstyrelsens utskott 

för Samhällsutveckling 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-04-20 
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§  38  Dnr: 94/2020 

 

Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Sunnersta Folkets Hus 
(Lsty dnr 1294-20) 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan beviljas med 340 tkr. 

 

Ärendebeskrivning 

Sunnersta Folkets Hus ansöker om 341 250 kr till byte av yttertak. Ideellt arbete 

beräknat till 4500 kr. 

 

Förvaltningens bedömning 

Förvaltningen prioriterar inte denna ansökan denna sökomgång. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Ansökan från Sunnersta Folkets Hus avslås. 

 

Förslag till beslut under sammanträdet 

Daniel Höglund (C) – Ansökan beviljas med 340 tkr. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer förvaltningens förslag mot Daniel Höglunds förslag och finner att 

utskottet beslutar enligt Daniel Höglunds förslag. 

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020-2 

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen  



 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunstyrelsens utskott 

för Samhällsutveckling 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-04-20 
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Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 39   Dnr: 94/2020 

 
Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Ådals-Lidens hembygdsförening 
(Lsty dnr 3026-20) 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan beviljas med 40 tkr. 

 

Ärendebeskrivning 

Förråd för marknadsstånd 

 

Förslag till beslut under mötet 

Daniel Höglund (C) – Ansökan beviljas med 40 tkr 

Lillemor Edholm (S) – Ansökan avslås. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer Daniel Höglunds förslag mot Lillemor Edholms förslag  och finner 

att utskottet beslutar enligt Daniel Höglunds förslag. 

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020-2 

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen 

  



 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunstyrelsens utskott 

för Samhällsutveckling 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-04-20 
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Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§  40  Dnr: 94/2020 

 

Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Junsele IF 
(Lsty dnr 1329-20) 

 
  

Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan beviljas med 250 tkr. 

 

Ärendebeskrivning 

Junsele IF  ansöker om 500 000 kr till konstsnöprojektet: Längddel med skidlekområde. 

Egeninsats: 200 000 kr, 96 874 kr eget arbete, 400 000 kr Idrottslyftet, 200 000 kr andra 

fonder. 

 

Förvaltningens bedömning 

Lägerverksamheten är en viktig del i Junseleles besöksnäring och föreningen har en tro 

på att detta projekt kommer att bidra på ett effektivt sätt till detta. Förvaltningen har varit 

i kontakt med föreningen som säger sig kunna göra delar av projektet om de beviljas ett 

mindre belopp samt söka ytterligare medel från skilda håll.  

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Att bifalla del av ansökan med 250 tkr 

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020-2 

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen  



 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunstyrelsens utskott 

för Samhällsutveckling 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-04-20 
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Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§  41  Dnr: 94/2020 

 

Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Sollefteå kommun 
(Lsty dnr 1332-20) 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan beviljas med 500 tkr. 

    
Ärendebeskrivning 

Sollefteå kommun  ansöker om 500 000 kr till renovering av fiket i Dalstationen samt 

markplanering av slalombacken – Hallsta alpina. Egeninsats 50 000 kr.   

 

Förvaltningens bedömning 

Sollefteå Alpina klubb bedriver café/värmestuga på plan två i Dalstationen vid Hallsta-

backen. Möblerna är nerslitna och behöver bytas ut liksom golvmatta.  

Hotellets utbyggnad medförde att tävlings- och träningsmöjligheterna försämrades. För-

valtningen och Alpina klubben ska till sommaren titta på och se vilka olika möjligheter 

som finns för att göra förbättringar för föreningen. Några mindre justeringar kan med 

hjälp av dessa medel komma till stånd. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Att bifalla ansökan från Sollefteå Kommun med 500 tkr för renovering av fiket samt 

åtgärder i backen.  

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020-2 

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen  



 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunstyrelsens utskott 

för Samhällsutveckling 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-04-20 
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Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§  42  Dnr: 94/2020 

 

Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Sollefteå kommun 
(Lsty dnr 1337-50) 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan beviljas med 500 tkr. 

  

 

Ärendebeskrivning 

Sollefteå kommun  ansöker om 500 000 kr till toppning och linjer på Nipvallens 

friidrottsanläggning. Egen insats 500 000 kr. 

 

Förvaltningens bedömning 

Sollefteå kommun har idag en friidrottsplats som servar såväl föreningsliv som skolor. 

Anläggningen är i behov av en renovering då det är ca 20 år sedan senast. Sollefteå 

friidrottsklubb är en växande förening som har påtalat att en renovering är nödvändig, 

inte minst att deras möjligheter att bedriva tävlingsverksamhet   

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Bifalla Sollefteå kommuns ansökan med 500 tkr för renovering av Nipvallens friidrotts-

anläggning 

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020-2 

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen  



 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunstyrelsens utskott 

för Samhällsutveckling 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-04-20 
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Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§  43  Dnr: 94/2020 

 
Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Sollefteå kommun 
(Lsty dnr 1342-20) 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan beviljas med 78 tkr. 

 

Ärendebeskrivning 

Sollefteå kommun  ansöker om 78 200 kr till att förbättra vattenflödet till Mosjön. Egen-

insats 234 600 kr. 

 

Förvaltningens bedömning 

Området kring Mosjön är utpekat som riksintresse för naturvård och föreslaget som 

utökat riksintresse för friluftsliv. Med projektet kan vattenkvalitén förbättras, vandrings-

vägar öppnas upp för fisk och området kan öppnas upp för friluftsliv och rekreation.  

 

Förslag till beslut under sammanträdet 

Daniel Höglund (C) – Ansökan beviljas med 78 tkr. 

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020-2 

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen 

  



 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunstyrelsens utskott 

för Samhällsutveckling 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-04-20 
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Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§  44  Dnr: 94/2020 

 

Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Sollefteå GIF Backhopparklubb 
(Lsty dnr 1355-20) 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan avslås. 
 

Ärendebeskrivning 

Sollefteå GIF Backhopparklubb ansöker om 250 000 kr till upprustning av ungdoms-

hoppbackar. Egen insats beräknat till 66 000 kr ideellt arbete. 

 

Förvaltningens bedömning 

Förvaltningen har inte möjlighet att restaurera backarna med befintlig driftsbudget. Det 

är heller inte högt prioriterat i den relativt låga investeringsbudgeten. Ska Sollefteå fort-

sättningsvis bedriva backhoppning så är enligt förvaltningens bedömning Sollefteå back-

hopparklubbs analys riktig. Bygdemedlen är en framkomlig väg men ansökan prioriteras 

inte denna sökomgång. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Avslå Sollefteå GIF Backhopparklubbs ansökan.  

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020-2 

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen 

 

 

  



 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunstyrelsens utskott 

för Samhällsutveckling 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-04-20 
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Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§  45  Dnr: 94/2020 

 

Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Workspace Nämforsen 
(Lsty dnr 1356-20) 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan avslås. 
 

Ärendebeskrivning 

Föreningen Workspace Nämforsen  ansöker om 47 624 kr till att möblera upp kontors-

platser som håller en bra standard och god arbetsmiljö. Ingen egen insats. 

 

Förvaltningens bedömning 

Prioriteras inte denna sökomgång 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Avslå Workspace ansökan. 

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020-2 

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen 



 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunstyrelsens utskott 

för Samhällsutveckling 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-04-20 
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Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§   46 Dnr: 94/2020 

 

Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Edsele bygdegårdsförening 
(Lsty dnr 1356-20) 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan avslås. 

 

Ärendebeskrivning 

Edsele bygdegårdsförening ansöker om 237 500 kr till bygge av uteservering och 

badrumsrenovering. Ingen egen insats.  

 

Förvaltningens bedömning 

Ej prioriterat denna sökomgång 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Ansökan avslås, prioriteras inte denna sökomgång. 

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020-2 

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen  



 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunstyrelsens utskott 

för Samhällsutveckling 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-04-20 
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Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

 

§  47  Dnr: 94/2020 

 

Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Sollefteå Brukshundsklubb 
(Lsty dnr 1637-20) 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan avslås. 

 

Ärendebeskrivning 

Sollefteå brukshundsklubb ansöker om 235 000 kr till utbyte av överskikt på tränings-

plan. Egen insats 39 633 samt ideellt arbete värderat till 7 500 kr. 

 

Förvaltningens bedömning 

Ej prioriterat denna sökomgång 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Ansökan avslås. 

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020-2 

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen  



 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunstyrelsens utskott 

för Samhällsutveckling 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-04-20 
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Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 48   Dnr: 94/2020 

 

Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Backsjöns samfällighetsförening 
(Lsty dnr 1368-20) 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan avslås. 
 

Ärendebeskrivning 

Backsjöns samfällighetsförening  ansöker om 80 000 kr till att bygga en källare under 

pumphuset. Ingen egen insats. 

 

Förvaltningens bedömning 

Vattenföreningarna bör ta ut en årlig avgift så att de kan underhålla sina anläggningar. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Avslå Backsjöns samhällighetsförenings ansökan. 

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020-2 

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen 

 

 

  



 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunstyrelsens utskott 

för Samhällsutveckling 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-04-20 
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Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§   49 Dnr: 94/2020 

 

Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
EFS missionsförening 
(Lsty dnr 1404-20) 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan beviljas med 15 500 kr. 

 

Ärendebeskrivning 

EFS missionsförening ansöker om 128 100 kr till byte av takbeläggning på Billstakyran.  

Ingen egen insats. 

 

Förvaltningens bedömning 

EFS bedriver ett varierat ungdomsarbete med inslag av integration vilket förvaltningen 

anser viktigt. Därför bör ansökan bifallas gällande projektor och informationstavla  

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Att bifalla ansökan med 15 500 kr för inköp av projektor och informationstavla.  

 

Förslag lagda under sammanträdet 

Lillemor Edholm (S) – Ansökan avslås. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer förvaltningens förslag mot Lillemor Edholms förslag och finner att 

utskottet beslutar enligt förvaltningens förslag. 

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020-2 

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen  



 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunstyrelsens utskott 

för Samhällsutveckling 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-04-20 
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Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

 

§   50 Dnr: 94/2020 

 
Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Lungsjöns fritidsförening 
(Lsty dnr 1406-20) 

 
Utskottet för Samhällsutveckling lämnar ärendet till Kommunstyrelsen för beslut. 

 

Ärendebeskrivning 

Lungsjöns fritidsförening ansöker om 380 800 kr till installation av godkänt brandlarm 

och brandstegar i lägergården. Egen insats 100 000. 

 

Förvaltningens bedömning 

Lungsjöns fritidsförening har haft stor uthyrningsfrekvens som till stor del varit vind-

kraftsrelaterad. Förvaltningen anser att föreningen borde ha möjlighet att finansiera detta 

med hjälp av intäkterna från uthyrningen.   

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Avslå ansökan från Lungsjöns fritidsförening.  

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020-2 

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen  



 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunstyrelsens utskott 

för Samhällsutveckling 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-04-20 
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Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

 

§   51 Dnr: 94/2020 

 
Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Ramselesjön/Nässjön fiskevårdsområde 
(Lsty dnr 1408-20) 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan avslås. 

 

Ärendebeskrivning 

Ramselesjön/Nässjö fiskevårdsområde ansöker om 110 000 kr till bygge av 

handikappanpassad brygga/pir. Egen insats 20 000 kr. 

 

Förvaltningens bedömning 

Förvaltningen anser att föreningen i första hand ska ansöka om medel genom fiskevårds-

föreningarnas egna bidrag för särskilda projekt gällande fiskevård. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Avslå ansökan. 

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020-2 

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen  



 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunstyrelsens utskott 

för Samhällsutveckling 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-04-20 
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Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§   52 Dnr: 94/2020 

 

Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Folkets hus FORUM i Junsele 
(Lsty dnr 1412-20) 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan beviljas med 44 tkr. 
 

Ärendebeskrivning 

Folkets hus FORUM i Junsele ansöker om 175 000 kr till teknik och kommunikations-

uppgradering. Egen insats eget arbete värderat till 10 000 kr. 

 

Förvaltningens bedömning 

Förvaltningen anser att det är motiverat med en uppgradering av tekniken för satelit-

utrustning till bio. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Att bifalla Forum i Junseles ansökan gällande inköp av satelitutrustning till bio med 

44 tkr 

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020-2 

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen  



 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunstyrelsens utskott 

för Samhällsutveckling 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-04-20 
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Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§   53 Dnr: 94/2020 

 

Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Nipstadens skoterklubb 
(Lsty dnr 1489-20) 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan beviljas med 130 tkr. 

 

Ärendebeskrivning 

Nipstadens skoterklubb ansöker om 272 061 kr till inköp av maskiner och materiel för 

underhåll och uppmärkning av leder. Egeninsats 16 983 kr. 

 

Förvaltningens bedömning 

Förvaltningen vill att lederna är väl uppmärkta och att de underhålls men har inte priori-

terat maskiner i denna sökomgång. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Att bifalla Nipstadens skoterklubb ansökan med 130 tkr för inköp av ledkryss, stolpar 

och grus. 

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020-2 

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen  



 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunstyrelsens utskott 

för Samhällsutveckling 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-04-20 
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Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§  54  Dnr: 94/2020 

 

Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Sollefteå kommun 
(Lsty dnr 1591-20) 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan beviljas med 2 mnkr. 

 

Ärendebeskrivning 

Sollefteå kommun ansöker om 2 000 000 kr till utbyggnad av bredband. Medfinan-

siering 27 903 706 kr. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Att bifalla ansökan 

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020-2 

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen  



 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunstyrelsens utskott 

för Samhällsutveckling 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-04-20 
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Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§  55  Dnr: 94/2020 

 
Yttrande över ansökan om bygdeavgiftsmedel från  
Graninge fritidscentrum 
(Lsty dnr 9344-19) 

 
Beslut 
Sollefteå kommun föreslår att ansökan beviljas med 200 tkr. 

 

Ärendebeskrivning 

Graninge fritidscentrum ansöker om 200 000 kr till ny utrustning för preparering av spår 

för Järnforan med distanserna 12 och 42 km. Egen insats 49 400 kr. 

 

Förvaltningens bedömning 

Förvaltningen anser att Graninges föreningsliv har slutit upp stort för att återuppliva 

Järnforan som tävling. Förvaltningen anser det som rimligt att tillgodose behovet av 

ytterligare spårprepareringsmöjligheter med ytterligare en skoter och spårplatta.  

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Att bifalla Graninge Fritidscentrum ansökan med 100 tkr för inköp av skoter och spår-

platta. 

 

Förslag till beslut under sammanträdet 

Daniel Höglund (C) – Bevilja ansökan med 200 tkr. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer förvaltningens förslag mot Daniel Höglunds förslag och finner att 

utskottet beslutar enligt Daniel Höglunds förslag. 

 

Beslutsunderlag 

Remiss - Ansökningshandlingar 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 94/2020-2 

 

Delegeringsuppdrag 

Beslutet fattat i enlighet med Kommunstyrelsens delegeringsordning punkt S003  

 

Beslutsexpediering 

Länsstyrelsen  



 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunstyrelsens utskott 

för Samhällsutveckling 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-04-20 
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Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§  56   

 

Delgivningar 
 
Följande handling  har delgivits utskottet: 

 

KS 89/2019-8 
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